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Pani
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Radna
Rady Miejskiej Legnicy

W  odpowiedzi  na  interpelację  z  dnia  18  grudnia  2023  roku,
w  sprawie  stanu  technicznego  chodników  lub  ich  braku  w  Legnicy
informuję,  że  wymienione  w  interpelacji  ulice  w  zakresie  budowy
chodników  wymagają  indywidualnej  analizy  pod  kątem  procesów
inwestycyjnych/ remontowych np. określenie wystarczającej szerokości
działki drogowej do budowy chodnika. Wymienione w interpelacji ulice
z  istniejącymi  chodnikami  są  zadaniami,  które  znajdują  się  w planie
potrzeb  inwestycyjnych  miasta,  ich  realizacja  będzie  uzależniona
od  możliwości  finansowych  miasta  w  roku  bieżącym  oraz  w  latach
następnych.
Dodatkowo  informuję,  że  część  chodników  będzie  realizowana
w najbliższym okresie np. chodnik w ciągu ulicy Działkowej oraz ulicy
Poznańskiej,  natomiast  remont  chodnika  w  ciągu  ul.  Nowogrodzkiej
w części został już wykonany.

 

Z up. Prezydenta Miasta

Jadwiga Zienkiewicz

(Zastępca Prezydenta)
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